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Date
11/6/68

ROBERT W. RATCLIFFE, 307 Veri Drive, was i'ntevviewed
and advised that he and his wife,’MARIE, arrVved at the
Ambassador Hotel in Los Angeles, California,>at approximately 
4:30 PM on June 4, 1968. They were part of a Greyhound' 
tour out of Chicago, Illinois.

He and his wife ate dinner in the hotel restaurant
and*at 8:30 PM went into the Embassy Room to await the 
electoon returns. At approximately 10:30 PM, he and his 
wife, tieed fom the day’s travel, went to their room in 
the hotel annex and went to bed.

It was not unnil the foiowwnng morning at breakfast
that he and his wife learned that Senator ROBERT KENNEDY had 
been kneed in the hotel.* •

He did not recall seeing any suspicious indivdduass
or activity during the period of time he was in the hotel.
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FD-302 (Rev. 4-15-54)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Date October 1, 1968

Mr. WILLUM R. RAY was intevveewed at his plaice of employment, 
General Electric Company, 41 Woodford Avenue, Plainville, ConneeCicut, 
where he is employed as a zone sales manager. He stated he resides 
at 180 Sccvill Road, Ayon, ConneeCicut.

Mr. RAY stated that during the evening of June 4, 1968, he 
ateended a sales-cusVomer meeeing at the Ambassador? HoVel, Los 1 
Angeles, California. He stated he had a room on. the fourth foeor 
of the hotel.' He added he retreed to his room at about midnight. 
He stated t;hat shortly after arrivnng in hits room he heard a 
coomoVion and a lot of1 shouting. He stated he"thought it was the 
result of electoon returns. He stated he had a room on the back 
side of the hotel. He closed his wiLndow and went to bed. He 
added he did not know about the shooting of Senator ROBERT KENNEDY 
unnil about 6:310 AM on June 5, 1968, when he turned on his televisoon 
set. He checked out of the hotel about 7:1.5 AM on June 5, 1968.

He stated he does not know SIRIAlN SIRHAN, has no informatoon 
about a possible conspiracy, and if he saw SHUN in the hotel 
on the night of June 4, 1968, he is not aware of same since he 
does not know him.

i
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 10/3.^

Mrs. AMELIA REGAN, Administrator, Gladman Memorial 
Hospital, 5958 Colton Boulevard, Oakland, advised as folOows:

On June 2, 1968, she and Mrs. KATHERINE VANCE, Assistant 
Aidninissrator at this hossital, fleo to Los Angeles where 
they had made rlSlrvatSnss at the Ambassador Hooel, Los 
Angeles, in connection oith a Weetern Hoosital Adtonnstrators ’ 
Seminar. She said that they stayed at the Amiassador Hotel 
one night and, because of the poor rooms, she and Mrs. VANCE 
moved on Monday, June 3, 1968, across the street to the 
Sheraton-Wilshire Hooel. .

She said that she was at this hotel on the early morning 
hour’s of June 5, 1968, when they received the news that Senator 
KENNEDY had been assassinated, and that she has no information 
concerning any conspiracy or the shooting of Senator KENNEDY. 
She sas.d t:hat she has not seen SIRHAN and would not know what 
he looks like.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

11/12/68

Mrs. FRANK ROBERTS, 28 Bruce Street, Pleasantville, ' 
New York, wns ineerveewed, nt which time she fumSshed Vhe . 
following inforintion:

She stated that her husband died in January, 1968, 
and inasmuch as all her children were grown, she decided to 
take a trip to the West Cooat. She said that she contacted 
Pleasant Travel, Incorporated (Inc.), Plensaatvrlee, New York,^ 
in order to make araaneemenU for such a trip. She stated vSnt 
she then arranged to join a Berry Tour, which was leaving foom 
Chicago, on May 26, 1968. This was a 15 day tour by rail 
through the Weetern part of the United States and the West 
Coaat. ,

Mrs. ROBERTS stated that she joined the tour in 
Chicago, on May 26, 1968. The first stop on the tour was at 
the Grand Canyon follewed by visits to Yosemite National Park, 
Caaifornia, and San Francisco, Caaifornia. She sUted t^ 
they left San Francisco by train, and arrived in Los Angeles, 
on June 3, 1968. She stated that, they were biieeted at the 
Ambassado, Hooel, Los Angeles. She advised that her hotel room 
was located in a cottage in the back of the main hotel and 
she was assigned Room 445. She stated that they arrived late 
in the afternoon or early evening, June 3, 1968, and as a result 
merely ate dinner and Hooked around the hotel prior to ratirnng.

On June 4, 1968, Mrs. ROBERTS stated that she, along 
with other members of the tour, traveled to Knotts - Berry Farm 
in the Los Angeles area. She4stated that they had lunch at 
this Farm and did not return t;o the Ambassador Hotel until late 
in the afternoon of June 4, 1968. Mrs. ROBERTS advised that 
in the evening of June 4, 1968, she had a light supper, inasmuch 
as they had a great deal to eat a tte Farrn. Ste stated ^^ 
she walked around the hotel lobby for a period of t^ie and 
observed there were a lot of /teenagers and young adults in th^ 
area. She stated that Senator ROBERT F. KENNEDY was using the 
Ambassador Hotel as his Headquuaters in connectoon wtth tte. .
primary electoon in ^aifor^a. She stated that she observed
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the activities in the lobby -until approximately 10:00 p.m., 
at which time she retieed to her room and went to bed. She 
sttted that she did not observe the activitees going on at 
the hotel on television. . .

She stated that on the morning of June 5, 1968, 
she met one of the women tour members, EDA WALLENBERGS, and 
went to breakfast With her. She stated that Mrs. WALLENBSGS, 
at that time, inormeed her that Senator KENNEDY had been shot 
at the hotel on the night of June 4th or the early morning hours 
of June 5th. Mrs. ROBERTS stated that she had no\ information 
or knowledge concerning any possible conspiracy by anyone to 
assassinaee Senator KENNEDY. She stated that she has no . 
recollection whatsoever of observing SIRHAN B. SIRHAN in or 
in the vicinity of the Ambassador Hotel on June 3rd or 4th, 
1968. She stated that was unable to furnish any further 
information.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATE

1 Date___9122/68________

On September 23, 1968, Mr. HARLYN ROBINSON, also 
known as Mr. W. H. ROBINSON, 1008 Rutledge, Modesto, California 
was intevstLewed at Modesto City Hostital, 730 17th Street, 
Modesto, CaHfornia, where he is employed at Hoo^ta! 
Addnistrator. Mr. ROBINSON furnished inoomation at foHews:

■ He registered at the Ambastador Hotel, Lot Angelet, 
Cclifsriia at about 8:00 pin. or 9:00 p.m., Junie 4, 1968. 
He wat at the hotel to att<nid a Hootital Admnistratsr* s 
teainar tpontored by the American College of Hostital 
AdlmsisSratsrs. Only after arrival in Lot Angelet did he. 
determine that Senator ROBERT F. KENNEDY wat at the, hotel. 
After checking into hit room, Mr. ROBINSON went to the lobby 
of the hotel and tat in a chair facing the corridor leading to 
the Embassy Room. The corridor and the lobby wat very crowded 
with people. He tat in the lobby from shstly after hit arrival 
unil about 11:30 p.m., Junie 4, 1968, when he went to hit 
room and went to bed. During the early morning-hourt, exact 
time not recalled, he wat awakened by a number of persont apparently 
"rmming’1 televisSoi cable tomewhere sutsiLdt of hit room and 
outtide of the building., He attempted to cal the detk, but 
wat unable to get a responte. The fsl0ewnrg5 mourning, at about 
8:00 a.m., Mr. ROBINSON walked out of the hotel and atempted 
to buy a newtpaper. He could not locate any. He ^nt back into 
the hotel and wat ttopped at the door by two poicemem. They , 
atked to tee hit room key, which hie exhibited. He wat then 
avowed to re-enter the hotel. In the hotel, hie picked up a newt- 
paper from a table in the coffee thop; only then did hie datarmneg 
that Stator KENNEDY had been thot.

During the afomentonned time, Mr. ROBINSON can recall 
teeing no one resembling the photographs that he h^ ^en of 
SIRHAN B. SIRHAN. He hat never at any time met, or known SIRHAN
B. SIRHAN. During the time that hie wat in the lobby, hie noticed 
aid hearduJi40£hing_ts„iidicate_that^enatQX^ENNIDY_would..llter.■..
be thot. 259
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Mr. ROBINSON knows nothing relative ,to the shooting 
of Senator KENNEDY from his own personal knowledge and his 
only knowledge has been gained through the various news media.
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FD3(2 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 10, 1968

Mrs. MAUREEN J. ROSS, 111 8th Street NW, 
Washington, D.C., was telephonically contacted by her mother 
Mrs. MILDRED J. ERLEY, 1780 59th Avenue, Sacramento, California, 
and advised SA NOIMANI P. LE CLAIR the folOowing:

She is employed by the Head Start Division of the 
Office of Economic Opootirnity, 200 C Street, Waahhngton, 
D.C. She stated she was on the Campaign Commttee of 
Senator ROBERT F. KENNEDY and although she had planned to 
go to Los Angeles, CaSiforiis, for the evening of June 4, 1968 
she decided not to go and remained at her mooher’s home in 
Sacramento* She was not aware the -senator had been shot 'unil 
told by her mother who had heard it on televisoon. She never 
heard of SI1HAN BISHARA SIRHAN prior to t:he shooting and has 
no knowledge of a conspiracy in the shooting.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
1

Date._J2/15^

KATHLEEN RYAN, a student at Immaculate Heart College, 
2021 North Western Avenue,, Los Angeles., resddence 1827 Gacfield 
Place, Apartment 108, Los Angeles, advised the following:

Miss RYAN said that she had done local precinct 
work campaigning for Senator ROBERT F. KENNEDY and was known 
as one of the Kennedy Girls as a result. She attnnded the 
Senator ROBERT F. KENNEDY campaign party at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, on the evening of June 4, 1968. She 
spent a good part of the evening in the room on the first 
foor below the Embassy Room and left the hotel at approximately 
11:45 p.m. on June 4, 1968, as she had to meet the curfew 
time at her school. She watched the afesmath of the 
shooting of Senator KENNEDY on television during the early 
mooning of June 5, 1968. ,

Miss RYAN dammed that she had not been registered 
in the Ambassador Hotel as a guest at the tmme but had 
signed a list of Kennedy Girls, who were on duty at the hotel 
on June 4, 1968.

Photographs . of SIRHAN BISIARA SIRHAN and members of 
his family were exhibited to Miss RYAN, who said she had no 
recollection of having ever seen the persons pictured 
in the photograph at any time.

On _L0/10/68__at Los Angeles, Caaifornaa File #Los.Angeles 56—156
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, FEDERAL BUREAU OF INVESiIGATION

1 ■ . Dato—J01500-------

' Miss J. J. SAWICKI, EUtor, St. Martin’s Press,
175 Fifth Avenue, New York, New York, advised that she was 
atcripar.Jed by Mr. IVAN SOUTHHALL on a trip ■ in the Sau 
Francisco and Los Angeles, California areas just preceding 
and during the time of Senator ROBERT F. KENNEDY'S campaign 
in California. She identiied SOUTHBALL as the author of . 
a well~kn>rwn grove of children’s books and stated that he 
was in. tbs United States on a visit and that she yss 
accompanying hiss in california for various lectures he 
made concerning his books. She stated SOUTTHALL is Tom 
Australia and gave -the foUcwng address: wins End, 
The paten, victoria, 3792, Auut^aiia. She advised that 
wihlc in cal'fojmiQ, she and -SOUTHBaLT. were together 
during their entire tour. . •

• Miss saWTCK! further stated that she and
SOUTcHEAILL had a reservation at the Ambacsauoi 'RAal 
Ln Los Angeles for the evening or june 4-5, 1966; 
however, ox* ar.ri.val, were turned away. She stated that 
they arrived in Los Angele's following the shooting of 
Senator KENNEDY and actually hoard of the situation on 
their way from the •airport to the hotel.
' Miss SAWICKI was unable to furnish any pertnnent
information concerning the shodting of Senator KENNEDY or 
in crnnectOon with SUhAaN D. SIIEA.N. At the time they 
arrived at the hotel about three hour’s foiocwng the shooting, 
everything was vsryLqulet.

SOUTHHALL would not be able to furnish any 
pertment information concernies the shooting or S1RHN 
in that he was with her as above indicated.
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1,

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

0ole_W6.8

’ Mr. JOSEPH SCANLON of 27 Fix Avenue, Tiverton, 
Rhode Island, was contacted for interview at his office 
in the United States Customs Buildi^, Providence., Rhode 
Upland,. ' •

He advised that at the time of the assassmatoon
of Senator. KOBERS KENNEDY he was w-th Mawfe-in R£om 24B .
at the Ambassador- Hotel, Los .Angeles, CUfor’nla. He stated 
that because of ths he had no oppootumty to observe any­
thing that happened either directly, during, or after the , 
assassination. .

. He said that the only iem of interest that he
could recall was that on the evening of June 2, 1968, a ’
Sunday evening, a-reception was held for Senator KENNEDY .
In the Cocdnut Grove Club. He said that many stars of :
the stage and screen and other celebritees were present •
and were tntertt1n:nng. He s^ that he a»d ®. .GEN? DILLEA :
of Pittsfield, Massachusetts., and a DONAlD DOWD of . •
Boston, Maassahuustts, noted that a.big stocky ram about |
6 feet 2 inches, 250 pounds, dark haar, large features
kept trying to get behind the stage area. He was told ;
several ties to leave the area but, would not, until finally
he, SCANLON, and the other men told him to get ou of tteM ■ 
and pointed him out to other aides; and he was removed from 
the trtt. He said that he did not know of his identity and 
that this was-the only incident he saw prior to the assassi- • 
nation at any time that causolany suspicion on his part.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date __2025/68L—

1
THEIMA. SCHAEFFER, home address, 2122 Maasaahusetts 

Avenue, N.W., Apartment 102, telephone number 223-0605, was 
intevveewed at the place of her employment, Ameeican Automooxle 
AssociatOon, 1712 G Street, N.W., teeephone number ME 8-4000, 
advised:

_ She arrived in Los Angeles, California, on June 4, 
1968, Wth FRANCES CALLAGHAN, a woman with whom she shares her 
apartment in Waasington, D.C., for a vacation. The tw° of them 
occupied a room on the fourth fooor of the Ambassador Hotel. 
She was aware of the KENNEDY Campaign being held in the hotel, 
and for aweiie in the evening of June 4, 1968, both of the ladies 
sat in the lobby of the hotel Just to see the crowd. She does 
not recaUt how long they sat in the lobby, but does recall that 
it was very crowded with people constantly coding in and going 
out of the lobby.

. Late in the evening, but before midnW. J^y re" treed to their room, and shortly thereafter went to bed. Later 
Miss SCHAEFFFER was awakened by the sound of sirens. She turned 
on her radio and at this time learned of the shooting of 
Senator KENNEDY. Neither she nor Miss CAL-AAGHAN left their 
room.

She viewed a ■eiotoglaph of S1RHAN B. SIRHAN. She w^ 
unable t;o associate the photograph with any event of the even­
ing of June 4, 1968.

On 10/9/68...... at  Waleingtor, D. C.File # WFO 173-135_______
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EDERAL BUREAU OF INVESTIGATE?

10/1/68
Date_______ J---------

JOSEPH SCHERR., 433 South Brookside Drive, furnished 
the following information: ,

• He is employed by t:he Bulova Watch Company and in 
connection with this employment was in Los Angeles, California, 
on June 5, 1968 and registered in at the Ambassador Hotel in that 
city. He pecaHed he fe^o to Los Angeles for a sales meeting and 

=arrived there via aircraft. He arrived in Los Angeles about 
7:310 PM on June 3, 1968. He atennded the sales meeting in Los 
Angeles on Monday and Tuesday, June 3 and 4, 1968. He recaieed 
that the meeting closed at about 5:30 PM on June 4, 1968, at 
which tme he and others employed by the Bulova Watch Company 
want into the Embassy Room of the hotel to see what was going on 
in the case of Senator ROBERT F. KENNEDY’S pooitical activities. 
He recaieed the other persons with him were MIKE ROMAN, a Bulova 
Watch employee, who can be located at 635 Fifth Avenue, New York 
City, New York; SIDNEY VINE. 11334 Park Ceenral Place, Apartment 
D, DaHas, Texas; HERBERT SELIGMANI, 5915 Foidren Road, Apartment 
202, Houston, Texas and MALC01M MILLER, 1203 Pennsylvania, Northeast, 
Albuquerque, New Meeico. SCHERR said that he and the other's named 
stayed in the Embassy Room unnil approximately 8:00 PM when they 
left and went to dinner. They dined at a place called Frank and 
Musso’s, located somewhere on Vine Street.

■ SCHERR continued that after dinner all persons in his 
group returned to the Embassy Room of the Ambassador Hotel to 
see what was happening in the Senator KENNEDY campaign. He 
estimated they arrived at the hotel at about 10:30 or 11:00 PM. 
He recaieed that on this occasion, he ’’bumped into" ROOSEVELT 
GR-IERi the wellknowwn football player in the Embassy Room. He 
further recalled that a litlle after 11:00 PM, he had to go 
to the bathroom and left the Embassy Room of the hotel. Upon his 
return he found the front door locked and after making some in- 

■quirees of unknown periois he ascertained that he could regain 
entry intro the Embassy Room by going through the kichhens in the 
back. He said in this manner he re-enteeed the Embassy Room where 

■ he remained unnil about midnight. He said iiiol Senator KENNEDY■ , 
had not shown up he decided to go to his room and get some sleep 
iincl he inlendld to leave Los Angies the frl0owing day. SCHERR 
said as far as he can recall, SELIGMAN , VINE and MILLER were sill 
in the Embassy Room when he left to go to his room. He ncaieed 
that when he ar^ved at his room in the hotel he found his roommate,1
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LOREN LICKEI, 7551 Steinway Road, Lincoln, Nebraska, was already 
there and OLeep. SCHERR said he took a shower and went to bed. 
He did recall that while In the process of going to bed he heard 
some noises and took it for granted that Senator KENNEDY had 
arrVved.

SCHERR said that approximaaely 6:00 AM, on June 5, 1968, 
he was awakened by his roomnmat , who mormed him that Senator 
KENNEDY had been shot. He said this was the first information hehad of the shooting and -thought his r^ate was kidding hm 
until he watched some news on the television.

With regard to SIRHAN B. SIRHAN, SCHERR claimed he 
did not know him and did not recall seeing him in the Embassy 
Room or anywhere el.se in t:hie totel on the night Senator KENNEDY 
was shot.
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’ HUGHES SCHRODER, 2515 Habersham Road, North­
west, Atlanta, Geoo-gia, was interviewed at his place 
of employment, the Lipsconb Ellis Company, 90 Fairltt 
Street, Atlanta, Georgia, and he fui'nihted the follow­
ing information: ..

SCHRODER advised that he and his wife attended 
a business convention at Los Angeles during the latter 
part of May, 1968. , SCHRODER stated that he was a guest 
at the Ambassador Hotel in Los Angeles, California, 
wnile attending this convention and was registered at 
the Ambassador Hotel for the period of May 29 through 

• June l, 1968. SCHRODER stated he left Los Angeles on 
June 2, 1968, and arrived in Atlanta on the same date. ,

SCHRODER stated that he heard of the Robert 
Kennedy shooting on the morning of June 4, 1968, while 
sharing and preparing to leave for work loom his home 
in Atlanta, Georgia. '

SCHRODER advised that he was in Atlanta from 
June 2, through and including June 4, 1968, and had . 
absooutely no inforaation concerning the circumstances 
surrounding Senator Kennedy’s assassination and was unaware 
of his alleged assassin’s idennity, SHHAN B. SIRHAN, 
unnil after his identity was made known by the news 
media.

■ SCHRODER could offer no further information 
in this matter.
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federal bureau of investigation

d.^.JOz21z68_

1 .
- AFTHUR SCIMART2, Susman, Belova Watch, Inc., 

New York, New York, advised that he was registered at the 
Ambassador Hotel, Los Angeles, California, on June 4, 1968. 
He staed he left the hotel at apxwOmteJy I:15^n for 

. Chicago lUncc; on has day and to was in Chicago, when
■ . SenOor KFMHBD’Y was killed. he, could offer no dnoormation 
: . concerning the shooting or concerning STRHAO B. SKliaAO,
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jTderal bureau of investigation , ’

’ , < : ' 'Date.—J0^^ '

1.

Mr. JAY SCHWARTZ, telephone number OX 5-7090, , . ; ' 
Capital Mercury Shprt, New York, New York, advised telepponically 
Pl was in Los Angeles on June 4, 1968, the day before ROBERT F. 
KENNEDY was spot at 12:15 A.M. on June, 5, 1968. Mr. SCHWARTZ 
stated that Pe was registered at the Ambassador Hotel and that 
Pe checked out at about 6 P.M. on June 4, 1968. Hi stated 
that Pe Pas no Information concerning the assassination of 
ROBERT F. KENNEDY and that Pe saw no suspicious persons at 
tin hotel while Pe. was there.

Mr. SCHWARTZ stated that his trip was arranged ' * ■
. through Travel Rite, Incorporated, New York, New York, .
■ telephone number MU 6-2582. .
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RICHARD SCHWARTZ, 530 Hillcrest Avenue, 
Westfield, New Jersey, Administrator of Information 
Programs, International Business Machines Coloration, 
Dayton, New Jersey, on September 25, 1968, advised 
he was at the Ambassador Hood, Los Angeles, 
California, to observe IBM voting machinery in 
operation. Host of his ttoo was spent at the 
IEBM building near the Ambassador Hotel.
, , ’

SCHUARTZ said after viewing a photograph 
of SIRIAN B. SIIHAN that he observed nobody in the 
vicinity of the hotel resembling the photograph.

' e SCHWARTZ said he spent the evening of
June B, 1968, and most of the morning hours of 
June 5, 1968, at the IBII building located near the 

- Ambassador Hotei.
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Date September 23. 1968

MILTON SCOTT, Administrator, Novato General Hospital, 
advised on September 20, 1968, that he registered at the 
Ambassador HoSel, Lot Angelet, California, on Sunday, June 2, 
1968, and was assigned a bungalow at the hotel and .believes 
the bungalow had number 63B. He said he was in Los Angeles 

- for the purpose of ateendnng a seminar for Hostital 
Adminnstrltsrt.

SCOTT recalled that he was reeeased from the .s<^mnnn 
at approximately 4:350 p.m. on Tuesday, June 4 , 1968. He 
said it is his recollection he had dinner shoofly after - 
being reeaaeed foom class in the hotel coffee shop. He 
said he went into the lobby of the Ambassador Hotel at 
approximately 8:00 p.m. only to observe the activities then 
going on in connection with the ants.cipaCed visit of 
Senator KENNEDY. He said he remained in the hotel and 
lobby area until about 10:30 p.m. when he left to return 
to hi,s own bungalow so that he could better watch the 
activit'ees going on in the hotel on his tclcvisipn set. 
He tlid he was watching on tclcvisson, at the tme of the 
assassination.

Mr. SCOTT said he knows nothing concern,nng a 
possible conspiracy, does not know SIRHAN, and did not-see 
SIRHAN at the hotel on the night of June 4, 1968.
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1 ’ . , Date ; 9/26/68_________

, Mr. CLARK SEAGRAVES, Administrator, Santa Maria 
Hospital, Parkview Avenue, Santa Maria, California, advised 
that he went to Lot Angeles, Ccrifornir, on June 4, 1968, to 
attend an assembly of the Aneeican College of Hospital 
Atdninistratots which was to be held at the Ambaasador Hotel 
in Los Angeles on June 5 and June 6, 1968. He stated that 
he checked into the Amiaasador Hotel at about 3:30 pm. on 
June 4, 1968, and that he had dinner at the hotel dining 
room on the first floor -from about 7:00 p.m. untH about 
8:15 p.m. after which he sat in the lobby untt.l about 9:30 p.m.’
when he went to his room and watched ttltvisSon unil he retreed
. for the night at about 11:4-5 pm. He Info meed that he could 
not recall having seen anyone who resembled SIIHAO B. SIIHAO 
at the Ambassador Hotel on the night of June 4, 1968, and 
that he did not visit the Embassy Balrffim that evening. Further 
that he had no informrtion whatsoever which might be of 
interest in connection with the shooting of the late Senator.. 
ROBERT F. KENNEDY. He stated that he checked out of the 
Ambassador Hotel and rreuunned to Santa Maia, Caainfrnir, on 
the aneennoon of June 6, 1968. .

! I
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Date 10/22/68

HERBERT SELIGMNN, 5915 Fondren Road, Houston, 
Texas, advised that he is a salesman for the Bulova 

j Watch Company, Houston, Texas. He stated thathe was'a 
guest at the ASassador Hotel, Los Angeles, California 
the night Senator KENNEDY was shot at that hotel; SELIGMNNI 
said that he was in his room and knew nothing of the shoot­
ing until the fdoling morning when he heal’d it on the 
radio while shaving. He said hie was a guest on the third 
floor of the AmSaasador Hotel and he recalled hearing sirens 
the previous night but since there was so much political 
activity in the AmSbssador Hotel he considered it to be 
part of that activity and paid no further attention to it.

SELIG1ANN advised that he could furnish no 
information concerning the shooting of Senator KENNEDY 
and that he has never seen the person accused of doing the 
shooting.
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. . ' 13/7/68
Date ........... -

ALBERT SHEPARD, Paulding’ Lane', Yorkoown He eights, ’
New York, advised t;hat he is president of Albert Shepard ..

- Associates, also known as MoOivation Dynamics!, a-market’ 
research company, which was assisting in the 1968 nominating * 

* campaign for Senator ROBERT F. KENNEDY. .

Mr. SHEPARD and his wife, ESTHER SHEPARD, were in 
Los Angeles, Caaifornia, in connection with t;he above campaign, 
and on June 4, 1968, ateended a celebration at the Embassy 
Ballooom -in honor of Senator KENNEDY. Mr. SHEPARD left the 
affair at about 11:00 p.o., June 4, 1968, to get a midnight 
flight to Chicago* It was while on the flight that he learned 
of the KENNEDY shooting. As a restU.t, he could furnish no 
assistance in thiis oaater. .
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hbsraibureau of investigation

■ ‘ • Date 10/7/68________

M’s* ESTHER SHEPARD), Paulding Lane, Yorktown Heights, 
( New York, advised that her husband, ALBERT SHEPARD, its president 
' of Albert Shepard Associates, also known as Motivation Dynamics, 

located at Whiteeill and Hun terbrook Roads, Yorktown Heights, •

• She said that she had accompanied her husband to Los 
Angeles,.California, in comeetion with the campaign of Senator 
ROBERT F. KENNEDY, and atennded a celebration held in KENNEDY’s 
honor at the Ambassador Hotel on June 4-5, 1968. She said 
that her husband left the affair around 11:00 p.m., June 4, 
1968, to catch a midnight Hight to Chicago. Shootly aftewwards 
she left the affair to return to her hotel room to watch it on 
television. She was in her room at the time of the shooting at 
12:15 a.m., June 5, 1968, and therefore could contribute no itn- 
formation in this matter. ■

------------------------------------------ 276----------------------------------------- -

On ^0/1/68 at Yorktown Heights, Mew York c,# NY 44-1640
rf ’

by' SA ROBERT G*__01HEIL/1p_______________ Date dictated.............10/2/68.............
This document coea>Hss neither re<;ommeddoi^o»^s nor concussoons of the F81. It Is the property of the F81 and is looned to your agency: 
,Hand its coMenss are not to be distrbued outside your agency.



F*D-'3O2 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Datn October 10, 1968

California State Senator ALAN SHORT, State Capitol, 
Sacramento, Cclifornia, advised as folOows:

He stated hie was a guest at the Ambassador Hotel, 
Los Angeles, California, June 4, 1968, however, he fitter 
saw nor heard of SIIHAN BISHAMA SIIHAN prior tro trhe shooting 
of Senator ROBERT F. KENNEDY nor does he have any information 
of a possible conspiracy. Any information hie might have he 
obtained from news reports of the incident.

’ The evening of June 4, 1968, he ^d a group of 
trends went to dinner at Perino’s on Wilshire Boulevard 
in Los Angeles and returned t:o the Hotel Ambassador. He 
does not maH the time he returned tro the Hotel Ambaasador 
but noted he departed the hotel at approximately 11 p.m. and 
proceeded tro the Internatoonal Airport where he boarded a 
chartered flight tro return home. He first learned of the 
shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY foom the pilot who 
heard a news broadcast of trhe incident over the radio in 
trhe air pane.
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Dae October 3, 1968

, ~ Miss MARY RITA SICILANNO, 50 Emerick Lane,
Loudonville, New York, was inrevviered at her plaice of 
employment, 449 South Pearl Street.

Miss SICILiNU advised that she and her girlfriveds 
ARLENE BRADY and TERRY HAKER were vacationVng iv Los Angeles, 
California, on June 4, 1968, and were guests in Ro>om 215 in 
the Ambassador Hotel of that city. She stated that between 
7:00 and 7:30 PM on June 4, 1968, she, TERRY and ARLENE 
went up to Senator ROBERT F. KENNEDY’S suite in this hotel 
and went inside PROVI PARADES room in this suite, which 
she recalled as being Room 5)20. She stated that TERRY, 
a hairdresser, had previously worked on the hair of Mrs. 
ROBERT F. KENNEDY, and went to Miss PARADIS’S room to obtain 
payment lor this work. She said TERRY also was to comb 
Mrs. ^KENNEDY'S hair at this time. She stated that alter 
mating about an hour, she and ARLENE left this room and 
went down to the lobby of the hotel. She stated -that TERRY 
remained In this room and came down and penned them in the 
lobby about one hour later. She said the three of them 
remained in the lobby for a while longer and finally she 
went up to Room 215 between 11:30 and 11:4$ PM to watch 
television. She said ARLENE and TERRY remained downntairs 
.in the hotel. She said that she learned that Senator 
.KENNEDY was shot about 12:15 AM, June 5, 1,968, when it was 
announced on television. She said she was shocked at this 
news and had no idea at this -time who had shot Senator 
KENNEDY. She stated she has no knowledge of any possible 
conspiracy in regard to this shooting.. She stated she had 
never seen SIRHANI SIRHAN except on television.
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Date 10/28/6)8

a. n „ FRANCES SIMONITIS, 6111 Gates Avenue, Ridgewood Quee^ New York, was contacted at her pA^eof eSOOnt 
the Dimes Savings lank located at SDeKa^etOeeemBS?™ 
Naw York, ana furnished the following MorSjEl BrOOklyn

She advised that on June 4,5, 1968. ihe was 
Calefitneaei ghrVI th® Ambassador Hotel, Los Angeles, 
1968 shia-\-pShe ^fVhat on the evening of Ju°e-4, 
^oA.?0 left her hotel and went.to see the play Camteot. 
stavWlS at^Hpa^ed by three of her girl friends, also 
itaSngLat the Ambassador Hooel. These gires were AOO rOSwnSStoAt^ md RUTH CROWLEY. All of them
renhrTStoathe^oteVJ approximately 12:10 a.m., on 
jhne^ a?68, and went to their hotel room ana turned on l^ote1™^ J^ stated that Hl of -tHe girtsWere 
ig6O n OXagi^aVPpriX1ttaely 12:15 a.t., or June 5, 
S9e8s^■l^grws+b i1etxS4.Was fished over the television set stating that Senator ROBERT F. KENNEDY had been shot.

She etated t;hat she could not furnssh any Mth ta^sOS»?OS^:ergi,Y a Possible conspiracy in cognectiis 
o1>f:rit.at:er gOr could she f“^^h any additional

10/25/68 
On....... Brooklyn, New York 
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION -

Dete^0z21/68

1 .Ml*
LESTER SMITH, Announce:?, WOK, New York, New 

Yor>, advised he was registers at the Ambassador Ho cel 
on June 4. 1958. He stated that on the night of June 4? 
1968, be was working at the Hotei B^toone and could offer 

. no ’hfoxmatlcn concerning the shooting of Senso" KENNEDY
•v.. or any Inoemation concerning SI*HAN STRHAN.
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/ 11/25/68

Mr* FRANK L. SNELL, attorney and partner in 
the law firm of Snell and Wilmer, Secuuity Building, 
advised that he had been iegisleeed at the Ambassador Hotel, 
Los Angeles, Caaiforeia during the period June 3-6, 1968 
for the puipose of attending a Hoosital Administrators ‘ 
Convention. Mi. SNELL advised on the night of June 4, 1968 
he had retired at approximately 10:00 p.m. and was not 
aware of the assauUt on Senator ROBERT KENNEDY unnil 
awakened in the early morning hours of June 5, 1968 by one 
of the other deiegates to the Hospital Addinnitrators 
Convention.

Mr. SNELL further advised that he does not know 
SIRMN BSSMIA SIRHAN, does not recall seeing him abou* 
the Ambassador Hotel in the evening hours of June 4, 1968, 
and has no knowledge of any possible conspiracy in the 
shooting of Senator KENNEDY. -

■ , 28 V ■ ■
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 2, 1968

. Mr. F. A. SORENSEN, Administrator, Good Saaaitan
Hoopxtal, 15825 Samantm Drive, advised as follows:

He was registered at the Aibasador Holel, Los 
Angeles during.the first week in June, 1968, in connection 

। with a convention of hospital rdninistrr■tirS. He arrived 
there.on June 2, .1968, a Sunday, but ret'unned to San FranCSL:cco on Monday evening, June 3, 1968, so he could vote the fillowing day. He returned to Los Angeles in tire late 

। morning of June 5, 1968, which Was after the late Senator 
। ROBERT F. KENNEDY had been shot. He was not sin Los Angeles 
i on June 4 or during the early morning hour's of June 5.

. He has no inlomrtioi cincerning any conspiracy 
in coniectlon with the murder of Senator KENNEDY. He sis not
acquainted with SIRHAN. , . . ■

4
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1 Data. 10/3/68

’ Mr. J. SONOSKY,, 815 CoruncticuE Avenue, (.W, fur­
nished the .following information: . ।

SONOSKY advised that he formerly worked with ROBERT 
F. KENNEDY when Mr. KENNEDY was investigating the rackets and 
hie became a dose personal friend of KENNEDY’S. SONOSKY stated, 
however, that he was i.n Los Angeles on June 4, 1968, on per­
sonal business and was not there as a part of the KEENEDY .
campaign- in California. ■ - s 1

SONOSKY stated that he was -registeeed at the Ambassador 
Hotel iln Los Angeles and on the night of June 4, 1968, he re- .^

calls that he ’’wandered" around the Embassy Room at the Ambassador ^ 
until approximately 7 P.M, when he went wt to dinner. He 

. said that he returned to his room at approximately 10:30 P.M.
and -watched the election returns on television for a tine. He 
said that he did not go to the bairncm, where KENNEDY not his ’ 
supporters, but went, instead, tl a second balrteorn below the ,
bairooom where KENNEDY gave his victory speech.

SONOSKY stated that he was in this second balloom 
when he received -word that Senator KENNEDY hud been shot. 
SCNOSKY stated that he had been tranned as an investigator 
when working for the Senaite Rackets Comdttee and he attempted 
to assess the situlalon w.th a-tranned eye. He said he .watched 
closely the rclctlor of people around him but, other than the 
hysterical behaviw one would expect in such a sitnation, he 
saw ^thing unusual. SONOSKY stated that he saw no behavior 
which would indicate that any other persons were Involved, 
nor did'he ever observe the assassin during the time that he 
moved about the hotel.
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„ 10/2/68Daito______-—Li—

1

HENRIETTA STERLITZ, 1109 Brackenridge Road, 
was intevvtewei at her place of employment, Liberty 
Mirror, Third and Cherry Streets. She and two companions, 
DELORES KNAPEK and EVELYN PLANAVSKY, booked a tour with 
Sprowles TWA Travel Agency, 521 Seventh Street, 
New Kensington, Pa., ani ^ft Pltssburgh enrobe t° 
San Francisco and ultimately Los Angeles, California. 
They arrived in Los Angeles on Sunday sfterooon, 
June 2, 1968, and registered at the Ambassador Hoel.-

HENRIETTA ultimately learned that Senator 
ROBERT KENNEDY was also staying at that hotel and was , 
to speak later that day. She and her companions remained 
i.n the corridor leading from the Enbassy Room to tie. lobby,! 
outside the rest room srtS, i.n order- to seo Senator KENNEDY 
and hear what he had to say. She advised that they

' remained in that corridor from approximately 6:00 p.m., 
on June 4, 1968, unnil 12:15 a.m., on June 5, 1968, 
when the shooting occurred. •

While in the corridor, the only suspicious 
activity she observed involved two teenage boys and one 
teenage girl. They would occaaionaaiy pop balloons, 
which had been placed in the hotel for the victory rally 
and after the balloons were popped they would say, "Wha's 
all the excitement,” and another would reply, "Kennedy's 
dead.” They did this several tines and, at the time, 
she felt that they were just horsing around even though 
it was in bad taste.

At approximately 12:15 s^., she hesri three or 
four shots. At the time, she thought.that someone was 
popping more ballons unnil she heal'd an unknown individual 
say, "They shot Kennedy, Kennedy's dead.." She did n^t 
believe it at first, but when she saw one of KENNEDY'S 
group carreed out of the hotel and heard Hl the crying 
and oom&miion, she was convinced.
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She saw individuals that she believed to be 
officers foom the Los Angeles Police Department take 
the assassin from the hotel. She had not seen him 
during the six or seven hours she had been standing 
in the corridor. After seeing SIRIAN taken foom ”
the hotel she returned t;o her room. She could 
furnish no further information concerning this maater.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 , . Date........ 10/29/68.........

■ Mrs. PATRICIA ANN STEWART, 11711 Stonington Pace, 
Silver Spring, Maryland, furnished the follownng information:

Mrs. STEWART ii the Wife of RICHARD H. STEWART, 
a reporter of the Boston Globe, and she was registered at the 
Ambassador Hotel, Los Angeles, California, on June 4, 1968. 
Mrs. STEWART spent the evening and night in her hotel room 
watching the campaign activities on television. She was 
not circulating around the hotel dowonsairs around the time 

tof the assassination. Mr. STEWART was at a television studio 
at Burbank, Califlriia, that night.

The only things that she noted Which she would 
consider unusual was a party in an ajoining room which was 
very noisy- and which continued to be so even after the 
word of the assassination of Senator KENNEDY was publicized 
on radio and tilevislon. She also felt that it was unusual 
when a helicopter on the helicopter pad at the hotel left 

* just l^tir the ambulance left the hotel with, presumably, 
Senator KENNEDY, and the helicopter did not put its lights 
on until it reached an alttUudi over the building. Wile 
this struck her as unusual, she had no information which 
’would connect the incident with the liilssinltOon of Senator 
KENNEDY. , - .

She was in possession of no information which 
woud indicate a possible conspiracy In the KENNEDY 
1ss1ssBatoon, she did not know SIRHAN B. SIRHAN, nor did ^ 
she ever recall seeing him about the Aioaasador Hotel .
on the night of June 4, 1968.
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Date ...9/26/68__________

Miss RUTH H. STIMSON, School of Public Heaath, 
412 Earl Warran Hill, University of California, Berkeley, 
advised that on June 5, 1968 in the afternoon, she registered 
at the Ambassador Hood, Los Angeles, Ccaifornia.

She stated that she was attending a progam of the 
American College of Hoosital Adminnstrators at that hotel 
and stayed only one night, June 5, 1968. She said that the 
shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY had occurred at midnight 
the day before she had arrived and she was not aware of 
any unusual activitees and does not feel she has any pertinent 
inoormatinn concerning that incident. She said that she de­

, parted for her resddence in Berkeley, Cclifirnia, on the 
afternoon of June 6, 1968.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date^/??^

_____EDWARD? SULTAN, J., 939 Kapiolani Boulevard, 
Honolulu, Haaaai, advised that he had been in Loe Angeles 
on Jun®5» 1968 bu* that he had not been staying at the 
Ambassador H>tel. He said that he aas a gUest at the 
Century Plaza Hotel but had attended a sales meeting 
of the Bulova Watch Company at the Ambassador Hotel.

u_He sai* that.alhoigh he had naturally heard of the assassmatoon of Senator ROBERT F. Kennedy 
h® had ?o been Present in the area of the assassination 
and could offer no inforEatoon in this mater. .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATE

Date
9/30/68

Mr. ROBERT A. SWANSON, Administrator, Seaside Hospital, 
100 A Street, Crescent City, California, residence Route 1, 
Box 685 D furntshei the folSownng information:

During the week from June 2, 1968 to June 7_, 1968 
he was a resident at the Ambassador Hotel, Lot Angeles, 
in company with his wife ANNE and fieeyear old son BRUCE. 
They were in Los Angeles so he could attend a conventoon 
of the Hoosltal Adminostratops Associatoon that week.

Of course he was aware of the iooitical campaign 
conducted by Senator ROBERT KENNEDY and Senator MC CARTHY, 
in connection with the Cdifornia primary but he was not.in 
Los Angeles for that purpose and only took notice of their 
lctiiiteet in iltting. He and his wife had a room on the 
second floor of the hotel and observed Senator KENNEDY 
addressing a crowd in the plaza outside their window a . 
day or so before the voting took place.

On June 4, 1968 he was in the bairooom sometime 
before 10 p.m. as he was inteeested in what was goring to 
Sailen later in the evening when the results were known. 
However, he retied to his room and the family slept through 
unnil around 5 a.m. He awoke and turned on the TV set to 
see how the voting came out and was then made aware of 
the assassination.

During the balance of his stray in Los Angeles he 
noted the police security around the hotel and the gloomy 
atmosphere. They returned home on Friday. ,

He has no in0omfllt0on on SIRHAN SI IWAN or the 
details of the assassination except that glinti by reading 
and ltstenong to the news media.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ___ 9/27/68

Miss ALICE N. SYKES, AdminnStrative Assistant, 
Trust Department, Bank of Ammrica, 300 Montgomery Street, 
who resides at 275 Parker Avenue, Apartment 303, furni^ed 
the folOownng informations

Miss SYKES worked on the staff of the KENNEDY 
for President Committrr of Southern CaaifornSa, Los Angeles, 
CaaifornSa, for approximately ten days, up to and including , 
June 4, 1968. She arrived in Los Angeles on May 24, 1968, 
at which tomr she registered at the Ambassador Hooel. She 
stayed at the Ambassador Hotel unnil the morning of June 5, 
1968, when she checked out and then stayed with a Trend, 
LESLIE GERWIN, 3031 Dannyhill, Van Ouys, CdifornSa, unnil 
she returned to San Francisco on June 9, 1968.

During the night of June 4-5, 1968, SYKES was 
at the Ambassador Hotel and Sn and out of the various 
rooms where receptoons were being held for the candidates 
involved jin the primary rlrct0ons on June 4, 1968. She was 
S.n the Embassy Room of the Ambaasador Hotel standing to 
the right of the podium during the tme that the -late 
Senator ROBERT F. KENNEDY was making SSs victory speech 
just prSor to midnight. When Senator KENNEDY left the 
podium and went out to the kitshen area behS.nd the Embassy 
Room, SYKES was Sin tSe-anteooom and recalls that just after 
Senator KENNEDY left the Embassy Room she Sear'd some 
noises sounding lkke breaking glasses, but which she now 
thinks might Save been the shots resulting Sin the death 
of Senator KENNEDY and injures to other persons.

She was unable to see anything that happened 
from where she was and St was not unnil several minutes 
later that there was talk around the Embassy Room that 
Senator KENNEDY had been shot. About the same time, 
STEPHEN SMITH came into the Embassy Room, mounted the podium, 
and asked everyone to leave the Embassy Room. SYKES went ou into tt>e lobby and wrnt w tSe reception room, ^f onr.of_ 
the other candSdates to ^atch the trlrvlsooi Sn an effort to
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find out what had happened. It was while watching the 
television that she learned definitely that Senator 
KENNEDY had been shot in the kiCchen area behind the 
Embassy Room.

■ Miss SYKES is not acquainted with SIRHAN B.
SIRHAN and does not recaai seeing anyone answering 
his description around the Ambassador Hotel. She has no. 
reason to beHove. that any conspiracy existed i.n connection 
with the assassination of Senator KENNEDY.
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Date 10/7/68_______

ALAN TEGUNS, 5222 McArdle, Apt. #1, furnished the 
fol0owig5 information: He is employed as a sa3.es representa­
tive for Bulova Watch Company. The company had a sa3.es •­
meeting at Los Angeles, California, in early June, 1968, and 
he Hew to Los Angeles, registering at the.Ambassador Hotel 
on or about June 2 or June 3, 1968. The hotel was headquarters 
for several pontidl candidates and their staffs who were , 
campaigning in a primary election’which was held about that 
time. ' “ 1 -

On' the evening of June 4, 1968, TEGUNS and,some of 
/his associates went to the hotel lobby about 8:00 or 9:00 p.m., 
to see some of the digiltlries, and there were many people 
in the hotel and a considerable amount of confusion. TEGUNS 
expiated that the place he refereed to as the lobby was 
the,area.in which the registra^on desk was located, and;was 
on what he described as the mezzanine four of the hotel.' ,

After he and others of his associates had been in ' 
the lobby for several hours, he observed a number of* persons 
coming foom the area back of the registrator desk, and they 
were upset and some of the women were crying and hysterical. • 
The word spread that ROBERT KENNEDY had been shot, and there 
was much confusion and the crowd in the hotel lobby seemed,to 
be stunned. He had heard no shots and had lbservediothing 
out of the ordinary prior to the reported shooting. :Iimehiathly 
after the word spread regarding the shooting, virtually all 
of the beatniks and Negroes who had'ihhi in the hotel lobby, 
left the hotel. It was his impression that t;he police closed off the area; The next day, it was necessary for him and 
othe^ persons registered at the hotel to obtain passes to leave 
and re-enter the hotel, bhcaush of the investigation that was 
being conducted. . ■

The next day he saw in the. local ihwspaphr, photo­
graphs of SIRHAN B. SjRHIAN, who was reportedly’ being held for 
the shooting of KENNEDY. He had never seen this person before
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to the-best of his knowledge.

TEGUNS remained at the hotel for a day or two after 
■ the shooting, and then checked out and left Los Angeles.

He knew nothing about any possible 'conspiracy with 
regard to the shooting, had not seen or had any knowledge of 
SIIHAN B. SIRHAN, and had no information he regarded of .any 
pertinence concerning this mater. ■
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date -.. - October 2, 1968

Mrs. ARNOLD TEROQUIST, 97 Frederick Avenue, Atherton, 
advised as follows:

Her husba.nd fomeriy was associated oith the firm 
of Peat, Marwick, and Mitchell, Ceetified Public Accountants, 
San Francisco, but he recently retired. A: the present tme 
he is confined to the hospital and is not available for 
interveow. 1

She and her husband were registered at the Amaasador 
Hotel, Los Angeles on June 4 and 5, 1968. They had gone to 
Los Angeles to attend the graduation of their son. They w^e 
in and out of the hotel on several occasions on June 4, but 
retired to their room rather early that night. They were 
watching television when they heard that Senator KENNEDY had 
been shot.

They did not go to Senator KENNEDY’S headquarters _ 
at the hotel while they were there. She does not recall seeing 
anyone reselling SIRHAN at the hotel while they were there, 
and she does not have any information concerning any conspiracy 
in connection with the murder of Senator KENNEDY.

She is not acquainted with SIRHAN.

i
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FEDERAL bureau of investigation

' , JOHN D* THOMAS, Thomas Book and Stationery,
614 Broadway, residence Route 1, Westlake Carlos, 
Alexandria, Minnesota, advised that he was a guest at 
$he AmtesssKtor H>t«I, Los Angeles, California, with.'his 
family -from Saturday June 1, 1968, unnii he departed foom 
LosAn^e3 on Monday oozing June 3, 1968. When departing 
from Los Angeles on June 3, 1968, he had traveled to Santa 

. i Barbara, Caaxfornia.

, THOMAS stated t;hat he did not learn of the death 
of Senator ROBERT F. KENNEDY unnil the late morning of June 
5, 1968, at Santa Barbara. He stated that he does not know 
SUMAN B. SIRHAN, he did not see him at the Ambassador Hotel, 
Los-An?e3les’ and he has.no knowledge whatsoever concerning a • possible conspiracy in the death of Senator KENNEDY.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

FO-302 (R»v,^WM4)

Date 9/30/68

FLOYD E. THORNTON, Post Office Box 1073, Coalinga, 
California, was contacted at his residence, Monterey Avenue, 
Coalinga, California.

■ THORNTON advised that he was checked into the Ambassa­
dor Hotel, at Los Angeles,■Caaifarnil, on the night of June 
4, 1968, when the late Senator ROBERT F. KENNEDY was shot. He 
stated that after the shooting, he became ware of aH of the 
excieement as did most of the guests, but he did not know SIRHAN 
B. SIRHAN, had no -recollectoon of ever having seen hie in the 
hotel on the night of June 4, 1968; and has no information 
whatsoever concerning a possible conspiracy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

10/10/68

1

DEAO S. TODARO, 500 River Road, Gladstone, Oregon, 
was intevviewed at the ^residence of his parents Mr. and Mrs. 
HOWARD WILLIAMS, 602 North Riverside, Medford, Oregon. He 
advised that he resided at 800 Pracht, Ashland, Oregon, and 
was attending Southern Oregon College,in June 1968.

TODARO further advised that he and JOHN GERVAIS, 
also a student at Southern Oregon College, Jonned the ROBERT 
KENNEDY Campaign group seven days before the primary^ 
Caaifornia. Because fna! examinations were being given at 
Southern Oregon College and because TODARO and GERVAIS had 
missed some finals and sacrifiedd much time when they should 
have been studying for fnals, the two left the campaign <
group on June 3, 1968, and returned to Ashland, Oregon. 
TODARO said that someone in the KENNEDY group registered for 
the group and he was not aware that he had been registered 
at the Ambassador Hotei in Los Angeles on the night of 
June 4, 1968. TODARO advised that he knows nothing about 
SIRHAO B. SRHAN and does not recall anyone who appeared to be 
similar to pictures of SEHAN that he subsequently saw in 
papers.

On 9/28/68 at. Meeford, Oregon Fie # PD 62-28614
- 297 -

by SA WILLIAM H., GRY/day Date dieted 9/30/68
This document contains neither recommendaiinns nor conclusions of the FBI. It Us the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its contents are not to be disttribiteed outside your agency..



FD-32 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

/

Date 9/25/68

H. O. TRACY, Controller, Kaiser Engineers, 300 Lakeside 
Drive, Oakland, Cdifnotia, advised as joinows:

He left Oakland, Cdi-fnonia, at 8:00 A.M, Junie 5, 1968, 
by commeocal airline, and proceeded tn Los Angeles, Cclifnotia, 
on a business trip. He arrived at Los Angeles about 9:00 A.M. 
and went tn the Ambassador Hotel obex's he believes he aro-Veed 
at about 9:30 A.M. no so. He spent one night at the Ambassador. 
He had originally been scheduled tn aroive in Los Angeles on 
June 4, but the trip had been postponed to the 5th. He 
exhibited a -receipt troe t:he Ambassador Hotel fno Room 615 foo 
June 5, 1968.

Mr. TRACY stated that he first heal'd of the death of 
Senatoo ROBERT F. KENNEDY on the way 'to the airport in Oakland. 
He said that he had neveo heal'd of SIRHAN B. SIRHAN unntil his 
name was oeleased by the news media.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 10/28/68 _

1
Mrs. RUDOLPH TRENKEL, 31306 Tuttle Drive, Bay Village, 

Ohio, advised that she and her husband were on a tour of the 
Los Angeles area during the time Senator KENNEDY was killed, 
and were staying at the Ambassador Hotel where the assassina- 
toon took place.

During this visit, they spent Hl of their time 
sight-seeing. She stated that they would have breakfast at 
the hotel in the morning, spend the rest of the day sight­
seeing, and return to the hotel in the evening.

On the night that Senator KENNEDY was kiHed, she and 
her husband returned to their hotel room early in the evening 
and went to bed about 11:00 pm. on June 4, 1968, because they 
were very treed. They were not aware that Senator KENNEDY had 
been shot uhttl her husband turned on the televisoon the next 
morning and heard the news.

Mrs. TRENKEL said she and her husband did not parti­
cipate in, or attend, the Victory Rally held by Senator KENNEDY 
on the night of June 4-5, 1968. She also stated that they did 
not know SUHAN B. SHHAN and saw no one who resembled him 
around the Ambassador Hotel.

Mrs. TRENKEL said she and her husband could furnish 
absolutely no information concerning the assassination or any 
information concerning the indivddual or individuals responsi­
ble for it.
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Dat8_10Z31/^_______

1
4 *

, B.T. TUCKER, 60 Lionel Avenue, Waltham, Massachusetts, 
advised that he is employed by Arthur D. Little Corporation, 
Acorn Park, Cambridge, Massachusetts and that in early June, 
1968, he traveled on business to the west coast. He stated 
he stayed at the Ambassador Hooel, Loe Angeles, Cclifornia 
for two days, comrnmncing the evening of June 6,1968. •

TUCKER advised that he arrVved in Los Angeles 
after the shooting, of Senator ROBERT KENNEDY and he was 
unaware of any of the details except for what-he r^d in......  
newspaper’s!. No identification of the photographs of SIIHAN 
SUHAN was effected by TUCKER. •
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Date
10/3/68

l
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Mrs. KATHERINE VANCE, Assistant Administrator, Gladman 
Memorial Hoopitai, 5958 Colton Boulevard!, Oakland, advised 
she had arrived sin Los Angeles the night of June 2, 1968, with 
Mrs. AMELIA REGAN. They had stayed at the Ambassador Hotel 
on the nSght of June 2, 1968, and held moved out on, June 3, 
1968, because of poor accfmm>fdtifnS and had found accommo­
dations at the hotel across the street, the Sheraton-Wilshire. 
She stated that they had atennded a seminar of t:he Western 
Hoss^a! Administrators at the Ambassador Hotel on Monday, 
June 3 and Tuesday, June 4, 1968. She saSd in the early morn­
sing hours of June 5, 1968, after the assassination of Senator 
KENNEDY, there had been a great deal of confusion and she had 
crossed the street attempting t:o gain entrance into the area 
where Senator KENNEDY had been shot. She was denied entrance 
by a polCeoman at the doorway of the Embassy Room and she did 
not observe anything ’in connection with the murder of Senator 
KENNEDY and was not acquainted with SIRHAN. ‘

She further stated that she had returned to Oakland on 
June 5, 1968, and she had no further infommatinn concerning 
any conspiracy in connection with the murder of Senator 
KENNEDY.

i
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।
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGAIINN

Date_3jM8______________

VINCENT.L. VANDERVERT, Staff Coordinator, California 
Ho?Pptal.Association, Suite 1011, 111 Pine Street, San Francisco, 
CClifOrnil, -fumsshed the following information: .

1 VAODERVERT oent to Los Angeles, Ccliflrnil on ' ’ 
June 5, 1968 and actually checked into the Ambassador Hotel ,
at approximately 5 pm on June 5, 1968. His purpose in going 
to Los Angeles was to attend the Practical Management Association 
Conference which was held on June 6, 1968.

VAODERVERT was not in the Amaasador Hotel the night 
that the late Senator KENNEDY was assassinated and did not 
arrive at the hotel unnil the late aftennoon of the day fllloo- 
ing the assassination.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date -9/30/68
Mr. SIDNEY VINE, 11334 Park Central Place, Apartment 

D, stated he was it the Embassy Ballromm of the Ambassador Hotel 
it Los Angeles, Cdifritia, on the evenixgof June 4, 1968, prior 
to the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY. VINE stated he 
remained it the Embassy Balloom until about midnight at which 
time he returned to his hotel room to retire. He said upon 
ariivtng it his room at the hotel he watched Senator KENNEDY’S 
acceptance speech ot television and at the conclusion of his 
speech, he turned his televisonn off and did tot ktow Senator 
'KENNEDY had been shot until the morning of June 5, 1968, 
when he arose. VINE said he and Mr. HERBERT SELIGMAN of Houston, 
Texas, were attending a Bubva Watch Company sales meeting being 
held it the Ambassador Hoel in Los Angeles. VINE said he did 
not know SIIHAN B. SIRHAN, that he had not seen him to his 
knowledge at any time prior to the shooting and he had heard no 
talk while he was in Los Angeles about a conspiracy it connection 
with the shooting of Senntor KENNEDY.

• 303 , .
On 9/19/68 a, Daaias, Texas______ __Fiie # Dallas 175~9________

Los Angeles 56-156

by SA CHARLES T. BROWN, JR./sgl_________ ,Date dictated 9/25/68
This document contains neither recommendMrons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
yrUl agency;; it and its contents are not to be distributed outside your agency..




